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آگهی ابلاغ اجرائیه
بدین وسیله به محمد سیاسی فرزند احمد به شماره 
شناسنامه 109۸5 و شماره ملی ۳521269671 
بدهکار پرونده اجرایی کلاســه 9700094 ابلاغ 
مــی گردد که آقــای پرویز عــرب حلوائی فرزند 
محمد نبی به موجب یــک فقره جهت وصول مباغ 
100.000.000 ریــال علیه شــما اقدام به صدور 
اجرائیــه نموده و چون طبق گزارش مامور پســت 
آدرس شــما مندرج در متن اجرائیه شناخته نشده 
است و بستانکار نیز نتوانسته آدرس شما را معرفی 
نماید و در خواست ابلاغ اجرائیه از طرایق روزنامه 
را نموده اســت لذا مراتب طبق ماده 1۸ آئین نامه 
اجرایی مفاد اسناد رســمی به شماره ابلاغ و تاریخ 
انتشــار این آگهی در روزنامه تاریخ ابلاغ محسوب 
می گردد چنانچه طرف مدت ده روز ازابلاغ نسبت 
به پرداخت بدهی یا جلب رضایت بســتانکار اقدام 
ننماییــد برابر مقررات عملیات اجرایی علیه شــما 

ادامه خواهد بافت.

خلیل شاکری_رئیس ثبت اسناد و 
املاک مهر 

بیش از 140 کیلوگرم 
مواد مخدر در فارس 

کشف شد
معاونت اجتماعی فرماندهی انتظامی اســتان فارس 
در گزارش روز دوشنبه خود به نقل از رئیس پلیس 
مبــارزه با مواد مخدر این اعلام کرد: ماموران پلیس 
مبارزه با مواد مخدر فارس پس از مطلع شــدن از 
اینکه شــخصی به هویت معلوم مقداری مواد مخدر 
در منزل خود در یکی از محله های شیراز دپو کرده 
اســت با هماهنگی مقام قضایی به محل مورد نظر 

اعزام شدند.
سرهنگ عبدالله خسروی افزود: در بازرسی از منزل 
فرد یاد شــده، 53 کیلو و 400 گرم تریاک کشف و 

یک نفر نیز دستگیر شد.
بنا به گــزارش دیگری از ایــن معاونت، فرمانده 
انتظامی شهرستان لارستان نیز اظهار داشت: ماموران 
انتظامی این شهرستان در اجرای طرح مقابله با ورود 
مواد مخدر، هنگام کنترل خودروهای عبوری، به یک 
دستگاه پژو 405 شک و اقدام به توقیف آن کردند.

ســرهنگ داوود امجــدی بیان کــرد: پس از طی 
مســافتی تعقیب و گریز، راننده این وسیله نقلیه با 
توجه به تاریکی هوا و کوهســتانی بودن منطقه با به 
جا گذاشتن خودرو، متواری و در بازرسی از آن 39 

کیلو و 500 گرم تریاک کشف شد.
او گفت: تلاش برای دســتگیری قاچاقچی متواری 

ادامه دارد.
در گزارش دیگری از این معاونت از قول فرمانده 
انتظامی شهرســتان لامرد بیان شده است: در اجرای 
طرح تشــدید اقدامات مبارزه ای بــا قاچاقچیان و 
ســوداگران مرگ و تعامل بین ماموران پلیس مبارزه 
با مواد مخدر این شهرستان و استان بوشهر، ماموران 
از تردد یک دســتگاه پــژو 405 حامل مواد مخدر 

مطلع شدند.
سرهنگ علیرضا نوشاد افزود: پس از انجام کارهای 
اطلاعاتی و پلیســی، خودرو مــورد نظر در بخش 
اشکنان شهرســتان لامرد شناسایی و متوقف شد و 
در بازرســی از آن، 30 کیلوگرم حشیش که در زیر 
کاپوت این وسیله نقلیه جاسازی شده بود، کشف و 

یک نفر متهم در این زمینه دستگیر شد.
ســرهنگ ســید خالد یوســفی، فرمانده انتظامی 
شهرســتان نی ریز هم اعلام کرد: ماموران انتظامی 
ایســتگاه قطرویــه این شهرســتان، حیــن کنترل 
خودروهای عبوری در بازرسی از یک دستگاه پژو 
405 مقــدار 17 کیلو و 200 گرم تریاک که در باک 
بنرین این خودرو جاسازی شده بود کشف و راننده 

آن دستگیر شد.

استاندار فارس گفت: با توجه به اینکه در آستانه ارایه 
لایحه بودجه سال 9۸ از سوی دولت به مجلس شورای 
اسلامی هستیم، تمام دستگاه های اجرایی موظفند نسبت 
به رایزنی با وزراتخانه ها و سازمان های تابعه خود برای 

تامین اعتبار طرح های ملی و استانی اقدام کنند.
 اسماعیل تبادار، در نشست شــورای برنامه ریزی و 
توسعه استان در شــیراز افزود: نقش سازمان برنامه و 
بودجه در زمینه ســازی برای بهره گیری هرچه بیشتر از 
ظرفیت بودجه سال 9۸ بسیار اثرگذار است و این سازمان 
باید با همکاری نمایندگان مجلس، نیازمندی ها و اولویت 
های دســتگاه های اجرایی استان را برای بهره مندی از 

بودجه سال 9۸ مشخص کند.
وی ادامه داد: امیدواریم با افزایش بهره گیری استان از 
ظرفیت بودجه سال 9۸، شاهد پیشرفت طرح های نیمه 
تمام استان و اتمام و بهره برداری سریع تر از آنها باشیم.

استاندار فارس، با اشــاره به مصوبات شورای برنامه 
ریزی و توسعه اســتان، ابراز امیدواری که تصویب و 
اجرایی شدن برخی از این طرح ها به ایجاد فرصت های 

شغلی در استان منتهی شود.
تبادار، تکمیل طرح های نیمه تمام این استان را نیازمند 
اعتبار 20 هزار میلیارد تومانی دانســت و گفت: باید از 
ظرفیت های بودجه امسال برای تامین اعتبار مورد نیاز 

این پروژه ها استفاده کنیم.
وی، بر لزوم بهره گیری هرچه بیشتر از ظرفیت و توان 
بخش خصوصی برای اجرا و تکمیل طرح های عمرانی 
نیمه تمام اســتان تاکید و بیان کرد: انتظار این است که 
دستگاه های اجرایی استان در نشست آینده شورای برنامه 
ریزی، گزارش کاملی از عملکرد خود در این زمینه ارایه 

کنند.
او اظهار داشت: با توجه به اهمیت موضوع، انتظار است 
که در پایان ســال 97 به یک جمع بندی کامل در مورد 
محدودیت ها و مشکلات مربوط به واگذاری طرح های 
عمرانی به بخش خصوصی دست یابیم و این مشکلات 
پس از جمع بندی برای اصلاح قانون در اختیار نمایندگان 

قرار گیرد.
اســتاندار فارس، بر لزوم تعریف یک نظام کاری برای 
حل مشــکلات تالاب های این استان نیز تاکید کرد و 
گفت: مشکلات پیش روی تالاب های استان را نمی توان 
صرفا با جدول و برنامه مکتوب حل کرد بلکه باید یک 

نظام کاری برای این مهم تعریف شود.
تبادار، روند خشــک شدن تالاب های استان را نگران 
کننده توصیف کرد و بیان داشــت: حفظ این تالاب ها 
نه فقط به ســبب حفظ زیبایی ظاهری آنها بلکه به دلیل 

تاثیرگذاری اقتصادی و زیست محیطی آنها نیز هست.

استاندار فارس افزود: همانگونه که طرح احیای دریاچه 
ارومیه با همکاری مردم و مسئولان به سرانجام رسید، اگر 
همت جمعی به کار گرفته شود شاهد به نتیجه رسیدن 

تلاش ها در این زمینه در استان نیز خواهیم بود.
وی ادامه داد: حفظ و احیای تالاب های استان فارس با 
توجه به جایگاه کشاورزی این استان از اهمیت ویژه ای 
برخوردار است و به همین سبب مقرر شد که طرح جامع 
حفاظت و احیای تالاب های فارس با همکاری دانشگاه 

شیراز و دانشگاه صنعتی شریف تهیه و اجرا شود.
تبادار بیان داشت: نگاه به تالاب های استان فارس باید 
یک نگاه جامع و در برگیرنده مسایل عمرانی، اقتصادی 

و اجتماعی باشد.

 محور بندر
شهید رجایي - بندرعباس 

بیشترین حجم تردد را به خود 
اختصاص داد

به گـــزارش روابط عمومي اداره کل راهـداري و 
حمـل ونـقل جـاده اي اســــتان داریـوش باقـر 
جـــوان گـــفت : در مهر ماه بر اساس اطلاعات 
دریافتي از سامانه تردد شــمار ، تعداد 10756300  
تردد در جاده هاي استان صورت گرفته که 25 درصد 
از کل ترددها مربوط به وسایل نقلیه سنگین بوده که 
بیشــترین حجم تردد در محور بندرشهید رجایي - 
بندرعباس با 216771 وســیله نقلیه ، بیشترین تردد 

وسایل نقلیه سنگین را داشته است .
مدیــرکل راهداري و حمل ونقل جاده اي اســتان 
گفت : متوســط نرخ جریان ترافیک در سطح جاده 
هاي اســتان معادل 220 وسیله نقلیه در ساعت بوده، 
ضمن اینکه بیشترین نرخ این جریان ترافیکي مربوط 
به بندرعباس-بندر شهید رجایي با نرخ جریان تردد 

1005 وسیله نقلیه  در ساعت بوده است .
داریوش باقر جوان گفت : در مهرماه ســال جاری 
محور بندرشــهید رجایی- بندرعباس با   722569  
تردد پرتردد ترین محور و سه راهی چهوو-لامرد با 

21162 تردد کم  ترددترین محور بوده است.
باقر جوان با اشاره به رعایت سرعت مجاز در شبکه 
جاده اي استان  افزود : سرعت متوسط تردد در شبکه 
راههاي داراي تردد شــمار استان در مدت مذکور را 
73 کیـلومتـر در سـاعت عـنوان کــرد و افــزود : 
بیشترین ســـرعت متوسط در این مدت 9۸ کیلومتر 
درســــاعت مربوط به محور ســه راهي چارک - 

بندرلنگه  بوده است. 
وي خاطر نشــان کرد : کمترین نرخ جریان ترافیک 
در این ایام با 29 تردد وسیله نقلیه در ساعت مربوط 
به محورســه راهي چهوو- لامرد بوده و گفتني است 
که 10 درصد وسایل نقلیه در جاده هاي استان فاصله 
طولي مجــاز بین دو خــودرو را رعایت نکرده اند 
و بیشــترین تخلف عدم رعایت فاصله طولي مجاز 
مربوط به محــور بندرشــهید رجائي-بندرعباس با 

20032۸ وسیله نقلیه به ثبت رسیده است.
قابل ذکر است از مجموع کل تردد 9 درصد وسایل 
نقلیه در جاده هاي استان ســرعت مجاز را رعایت 
نکرده اند و بیشــترین تخلف عدم رعایت ســرعت 
مجاز مربوط به محور بندرعباس-بندر شهید رجایي  

با 397۸۸ وسیله نقلیه به ثبت رسیده است.
داریوش باقــر جوان بــا تاکید براینکــه درتمام 
محورهاي اســتان دوربین هاي تردد شمار وکنترل 
ســرعت این اداره کل درطول شــبانه روز بر تردد 
و فعالیــت رانندگان نظارت مي کنند بیان داشــت : 
اطلاعات متخلفین سرعت غیرمجاز بصورت آنلاین 
ومســتقیم جهت اعمال قانون به پلیس راهور ارسال 

میگردد.

2اخبار استان

استاندار فارس:

دستگاههای اجرایی تامین اعتبار طرح های عمرانی را دنبال کنند
استاندار فارس:

مهارت آموزی و 
پرورش اقشار آسیب 

دیده بزرگترین فعالیت 
اجتماعی است

مسئولان برای راه اندازی مراکز 
پاسخگوی آسیب های اجتماعی 

تلاش کنند
اســتاندار فارس گفت: در ابعاد اجتماعی هیچ کاری 
بزرگتر از نگهداری، مهــارت آموزی، علم آموزی و 
توانمند ســازی افراد آسیب پذیری همچون معلول و 
یا بی سرپرست نیست چرا که مروری بر گذشته های 
تاریخی به خوبی نشان می دهد بسیاری از این افراد در 

آینده به افرادی موثر در جامعه تبدیل شده اند.
به گزارش پایگاه اطلاع رســانی استانداری فارس، 
مهندس اســماعیل تبادار در بازدید از پارک سلامت 
روان با تاکید بر اهمیت انجام امور خیر در راســتای 
کاهش آسیب های اجتماعی، افزود: پشتوانه افرادی که 
به این قبیل امورات می پردازند، عشق و نوع دوستی 

است و بدون این مولفه ها معنا نمی یابد. 
وی ادامه داد: افرادی که می توانند ســرمایه خود را 
در مجال هــای اقتصادی مختلف بکار بگیرند اما این 
ســرمایه را در راه ایجاد ســرپناه و ساختن زندگی و 
مهارت آموزی برای معلولانی که زبان گویا و دســت 
توانا ندارند و یا از کانون گرم خانواده محرومند بکار 

می گیرند درخور تقدیر و ستایش هستند. 
استاندار فارس بنیان محبت و عاطفه را از قوی ترین و 
برجسته ترین بنیان های اجتماعی دانست و تاکید کرد: 
ترویج این مهرورزی و عواطف و احساســات نقش 

بسزایی در بهبود آسیب های اجتماعی دارد. 
مهندس تبادار با اشاره به تلاش مربیان و افرادی که در 
این مراکز به نگهداری و آموزش معلولان می پردازند، 
از صبر و شکیبایی و بردباری و مهربانی این تلاشگران 

تقدیر و تشکر کرد. 
نماینده عالی دولت در اســتان فارس گفت: در ابعاد 
اجتماعــی هیچ کاری بزرگتــر از نگهداری، مهارت 
آموزی، علم آموزی و توانمند ســازی افراد آســیب 
پذیری همچون معلول و یا بی سرپرســت نیست چرا 
که مروری بر گذشته های تاریخی به خوبی نشان می 
دهد بسیاری  از این افراد در آینده به افرادی موثر در 

جامعه تبدیل شده اند. 
مهندس تبادار با بیان اینکه پارک سلامت روان طرحی 
نادر با ایده های بزرگ اســت، از مدیران و مسئولان 
دستگاه های مربوطه خواست همکاری های لازم برای 

تکمیل این پروژه را داشته باشند. 
وی با اشــاره به اینکه مسئولیت ها برای هیچ یک از 
مدیران ماندنی نیست، خاطرنشان کرد: انسان ها باید 
در مسئولیت ها و جایگاه های مختلف مفید واقع شوند 

و در این صورت به شهرت نیز دست خواهد یافت. 
وی اظهارکرد: مســئولان باید برای رفع مشکلات 
مجموعــه پارک ســلامت روان بــا انعطاف کامل 
همکاری کنند چرا کــه راه اندازی این مراکز با نفع 
عمومی همراه بوده و از مشــکلات و آســیب های 

اجتماعی می کاهد. 
موسســه پارک سلامت روان ســازمانی مردم نهاد 
اســت که با هدف پیشگیری ، کنترل و کاهش آسیب 
های اجتماعی بر مبنای روانشناختی و در فضایی به 
وسعت 23 هکتار در حال اجرا و پیاده سازی است. 

در این موسسه که با رویکرد سلامت محور به جای  
توجه صرف به افراد آســیب دیده دقت در اســیب 
اجتماعی را نیز در دســتور کار قرار داده است و با 
برنامه های مدرن ســعی در آموزش اجتماعی افراد 
دارد. این موسسه در سال 1395 فعالیت خود را آغاز 

کرده است. 
اســتاندار فارس همچنین از مرکز توانبخشی تلاش 
که مرکز نگهداری  معلولان ذهنی پسر بالای 14سال 
اســت، مرکز توانبخشــی فاطمه الزهرا که به منظور 
نگهداری معلولان ذهنی دختر بالای 14 سال است و 
همچنین خانه کودک و نوجوان ســرای عاطفه ها که 
مرکز نگهداری کودکان و نوجوانان بی سرپرست و 

بد سرپرست است بازدید کرد.

شریعتمداری با سوابقی که با کار در وزارت بازرگانی 
به دســت آوردند و با تخصصی که در حوزه اقتصاد 
داشتند بهتر بود از همان ابتدای دولت دوازدهم برای 
قبول مسئولیت در وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی 

انتخاب می شدند.
سیدمحســن علوی، نماینده لامرد و مهر در مجلس 
دهم در خصوص معرفی محمد شــریعتمداری برای 
تصدی وزارت تعــاون، کار و رفاه اجتماعی، گفت: 
سوابق کاری دکتر محمد شریعتمداری حکایت از آن 
دارد که اگر ایشان در راس وزارت تعاون، کار و رفاه 

اجتماعی قرار گیرد، موفق خواهد شد.
وی در گفــت و گــو با اعتــدال، افــزود: آقای 
شریعتمداری با سوابقی که با کار در وزارت بازرگانی 

به دســت آوردند و با تخصصی که در حوزه اقتصاد 
داشتند بهتر بود از همان ابتدای دولت دوازدهم برای 
قبول مسئولیت در وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی 

انتخاب می شدند.
علوی تصریح کرد: اگرچه معرفی آقای شریعتمداری 
در وزرات صمــت با هدف تفکیــک این وزارتخانه 
صــورت گرفت بود تا در نهایت ایشــان در وزارت 
بازرگانی حضور یابند اما بــه دلیل مخالفت مجلس 
با تفکیک ایــن وزراتخانه ضرورتی به وجود آمد که 
یک نیروی متخصــص برای وزارت صنعت، معدن و 
تجارت معرفی و ایشان گزینه پیشنهادی برای وزارت 

تعاون، کار و رفاه اجتماعی باشند.
عضو کمیســیون امنیت ملی و سیاست خارجی در 

پایان خاطرنشــان کرد: در کل من با شناختی که از 
آقای شریعتمداری دارم ایشان را گزینه مناسب برای 
وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی می دانم و ان شاا... 
اگر با رای اعتماد نمایندگان روبرو شدند بتوانند این 

وزارتخانه کلیدی را به بهترین نحو اداره کنند.

سلسله جلسات پرسمان پیشــرفت با حضور رئیس 
ســازمان صنعت و معدن و تجارت استان فارس و به 
همت قرارگاه شــهید احمدی روشن بسیج دانشجویی 

دانشگاه صنعتی شیراز برگزار شد.
به گزارش خبرگزاری فارس از شیراز، سلسله جلسات 
پرســمان پیشرفت ظهر امروز با حضور رئیس سازمان 

صنعت و معدن و تجارت استان فارس برگزار شد.
علــی همتی در این نشســت با قدردانی از بســیج 
دانشجویی در برگزاری این جلسه اظهار داشت: شما 
دانشجویان باید با مسائل و مشکلات صنعتی کشور و 
استان فارس آشنا شوید و در این راه قدم بردارید و آن 

را به دست آیندگان بسپارید.
وی با تشریح  وضعیت ســازمان صنعت و معدن و 
تجارت اســتان فارس تصریح کرد: بیشتر کار ما در 
حوزه های زیرســاختی و نظارتی اســت، ما خودمان 
سرمایه گذاری نمی کنیم ما پروانه های بهره برداری صادر 
می کنیم، پروانه های بهره برداری استان فارس 4 هزار و 
23۸ پروانه اســت و در حوزه بازار 5۸0 پرونده واحد 
معدنی و 160 هزار واحد صنعتی داریم و ما نظارت بر 
این تشکیلات و سیاست گذاری و رفع مشکلات و ارائه 

تسهیلات را دنبال می کنیم.
همتی با بیان اینکه مجموعه صنعت و معدن و تجارت 
اســتان فارس دارای کارگروه های زیادی است و 40 
درصد اقتصاد هر استان در اختیار مجموعه صنعت و 
معدن و تجارت آن است، افزود: ما کارگروه رفع موانع 
تولید در حوزه صنایع همچنین در حوزه بیمه، مالیات، 
بانکی و سایر مشــکلات در حوزه ارز، ماشین آلات، 
گمرک و... همچنین کارگروه نظارت استان که وظیفه 
رفع مشــکلات بازار و اتحادیه ها را دارد، داریم. از 2 
ســال پیش تا کنون 250 جلسه با حضور استاندار که 

دبیرش نیز بنده هستم برگزار شده است.
رئیس ســازمان صنعت و معدن و تجارت اســتان 
فارس گفت: شرکت شهرک های صنعتی، بانک توسعه 
صــادرات و صنعت و معدن، اتــاق بازرگانی، اتاق 
اصناف، سازمان نظام مهندسی معدن و... نیز از جمله 

زیر مجموعه ما است.
رئیس دانشــگاه صنعتی شــیراز نیز گفت: دانشگاه 
تصمیم ســازی نمی کند بلکــه تصمیم گیری می کند، 
دانشگاه مجری مصوبات شورای عالی انقلاب فرهنگی 

است، البته خودمان هم دخالت هایی می کنیم.
جلیل مقدسی افزود: بحث آموزش به عهده دانشگاه 
است، دانشگاه قرار نیست همه مشکلات کشور را حل 
کند وظیفه دانشگاه آموزش و تربیت نیروی متخصص 
اســت که در صنایع مشغول به کار شوند، سعی ما بر 
این است که سرفصل های آموزشی، امکانات فیزیکی 
و فرهنگــی را فراهم کرده و فضای ایجاد تبادل افکار 
را در دانشگاه ایجاد کنیم تا به کل جامعه سرایت داده 

شود.
وی اشــاره کرد: ارتباطاتی با صنعت و حوزه فنی و 
حرفه ای داشتیم و دوره هایی  برگزار کردیم که مصوبه 
شورای عالی انقلاب فرهنگی هم نیست ولی لازم است 
اجرا کنیم، جایگاه خوبی در رنکینگ کشــوری داریم 
از تشکل هایی دانشــجویی مانند بسیج دانشجویی نیز 

حمایت می کنیم.
مقدســی تصریح کرد: در رتبه بندی موسسه خارجی 

تایمز رتبــه 600 تا ۸00 را به دســت آورده ایم و ما 
آمارهایی در اختیار داریم که نشــان می دهد چقدر از 
فارغ التحصیلان ما شــاغل شدند و سال هایی بوده که 
100 درصد فارغ التحصیلان ما همه ســر کار رفتند و 

شاغل شدند.
یکی از دانشــجویان گفت: ما شهرک صنعتی را 
بازدید میدانی کردیم و شرکت هایی که مدارک 
و سوابق بالای 10 سال داشتند باید ارزش افزوده 
و مالیات ارائه کنند وگرنه جریمه می شــوند در 
صورتی که هر شرکت نهایتا اطلاعات و مدارک 
مالیاتی تا 5 ســال گذشــته را می  توانند بیاورد و 
حرفشان این است که ما مثلا اطلاعات و مدارک 
13 ســال قبل را نداریم بنابراین چه راهکاری و 
چه تسهیلاتی است که این شرکت ها متحمل ضرر 

نشوند؟
همتی پاســخ داد: سؤال شما به حوزه امور مالیاتی بر 
می گردد و ما موظف به پیاده سازی هستیم و اگر سؤالی 
باشد به هیئت های تشخیص می رود و ارتباطی با حوزه 
صنعت ندارد، من اولین بار اســت که  این مشکلات 
را می شــنوم ما موظفیم اگر شکایتی بود در کارگروه 
تسهیلات و رفع موانع تولید آن را مطرح و بررسی کنیم 

و امور مالیاتی موظف است آن را اجرا کند.
وی ادامــه داد: در حوزه تامیــن اجتماعی هم همین 
است که تا 1 سال گذشــته را می توانند بررسی کنند 
و اگر کوتاهی بوده برخورد کنند، امور مالیاتی کاری 
پیچیده است و از نیمه دوم 13۸7 قانون ارزش افزوده 
و مالیاتی را عملیاتی کردند، شــما دانشــجویان اگر 
لیستی از افراد در حوزه کشاورزی، صنعت، میراث و 

جهانگردی دارید به ما بدهید تا بررسی کنیم.
دانشجوی سؤال کننده، ابراز داشت: شما در مجموعه 
خودتان باید لیســت شرکت ها را داشــته باشید و از 
قبل می دانســتید که شرکت های زیرمجموعه شما چه 
مشکلاتی دارند و باید بررســی می شدند، اینکه شما 
برای بار اول این مشــکلات را می  شــنوید جای بسی 

تعجب است.
همتی خاطر نشان کرد: از سال 1394 که کارگروه رفع 
موانع تولید شکل گرفت شرکت های زیادی در بحث 
مالیات، بیمه، بانک و... دچار این مشکلات بودند، اگر 
صنعتگری خودش بیاید و مشــکلات را پیگیری کند 

لازم نیست دانشجو پیگیری کند.
 وی افزود: ما 423۸ واحد صنعتی داریم که نمی توانیم 
یکی یکی برویم همه را سرکشی کنیم، کارگروه رفع 
موانع تولید در شهرستان ها هم با حضور فرمانده برگزار 
می شود، بنده به کل مشکلات صنایع استان و مشکلات 
مدیر عامــلان و صنایع آگاهی دارم ولی آمار دقیق از 
واحدهای صنعتی که مشکل مالیاتی دارند، ندارم چون 
امور مالیاتی رسیدگی می کند ولی اگر لیستی دارید در 

اختیار بگذارید.
دانشــجوی دیگــری گفت: چه سیاســتگذاری 
کردید برای مناقصات و معاملاتی که در ارتباط با 
صنعت داشتید و شفاف سازی اینکه یک نفر چگونه 

مناقصه را می برد؟
رئیس سازمان صنعت و معدن و تجارت استان فارس 
بیــان کرد: ما در صنعت و معــدن و تجارت مناقصه 
نداریــم ما فقط پروانه بهره برداری برای شــروع کار 

می دهیم و ممکن اســت که این زمان 2 ســال طول 
بکشــد، ما کارخانه دولتی نداریم و در استان فارس 
همه کارخانه ها خصوصی اند حتی پتروشیمی شیراز هم 
خصوصی است و اینکه شیوه واگذاری به چه شکلی 
بوده است، مثلا 20 سال پیش کارخانه هایی مثل کاشی 
ســرامیک حافظ را داخل بورس گذاشتند و هر کس 

بیشتر خرید به او دادند.
یک فعال دانشجویی پرسید: تجمعات کاشی سرامیک 
حافظ مقابل استانداری برای چیست؟ صنعت و معدن 
چگونه با این قضیه برخورد می کند؟ اینکه زمین های 
کارخانه تفکیک شــده و فروش رفته درست است؟ 

اخراج کارگران آن به چه علت بوده است؟
همتی اظهار داشــت: در اخراج کارگران باید گفت 
که به خاطر اعتیاد و عدم کارآیی اخراج می شــوند. 
اگر بپرســید گره اخراج کارگران کجاست؟ مربوط به 
آقای مختاری مدیر کل کارگری اســت. البته برخی 
کارخانجات هم مثل کاشــی حافــظ مانند موجود 
زنــده مرگ و میر دارد و همیشــه این قضیه بوده که 
برخی کارخانجات تعطیل و برخی احیاء می شــود و 
این جزء واقعیات اســت و البته برخی مسائل سیاسی 
و موضوعــات منطقه ای و بین المللی هم در این قضیه 
تاثیر دارد مثلا بالا رفتن از دیوار سفارتخانه عربستان 
باعث می شــود که برخی کارخانجات تعطیل شود یا 

محصولات آن را نخرند.
دانشجویی این سؤال را مطرح کرد که موانع سر 
راه اشتغال و ورود به صنعت و ارتباط بین دانشگاه 

و صنعت و حمایت از کالای ایرانی چیست؟ 
 همتی تصریح کرد: هر حرکتی تبعات و مشــکلات 
خودش را دارد البتــه ما دفتر پل ارتباطی بین صنعت 
و دانشــگاه را ایجاد کرده ایم و دایر است و در حوزه 
پژوهش، آموزش و دانشگاه که به ما منعکس می کنند 
و دبیرخانه اش هم در سازمان صنعت و معدن و تجارت 
است و ما مراجعاتی داریم که به آنها می گوییم طرحی 
راجع به تخصص خودتان بیاورید تا ما تســهیلات به 
شــما بدهیم و مجوزهایی هم برای رشته های مهندسی 
و مشاوره ای صادر می کنیم ولی کار اداری خیر چون 
ممنوعیت اســتخدام داریم و باید کسب و کار تولید 
کنیم و در این زمینــه افزایش دانش فارغ التحصیلان 

لازم است.
وی افزود: مــا در حال حاضر کارخانجات مخابرات 
ایران را داریم کــه در دو حوزه صنعت الکترونیک و 
مخابرات و صنعت مکانیک مشغول به کار است و 700 
نفر شاغل دارد البته قبلا کارخانه زیمنس هم 49% در 
آن سهم داشــت و دارای 3700 نفر شاغل بود که به 
دلیل تحریم ها نتیجه اش این شد، صنعت هایتک یا نو 

همین گونه است.
دانشــجویی به عنوان ســؤال پایانی بیان کرد: 
دانشگاه چقدر توانسته است متخصص تربیت کند؟ 

چقدر پروژه به دانشجوها واگذار شده است؟
همتی یادآور شــد: 11 هزار میلیارد تومان امسال در 
حوزه صنعت فارس پروژه داشــتیم، با اشتغال 5 هزار 
و 14۸ نفــر و کارخانه آلومینیوم جنــوب در لامرد 
بزرگترین تولید کننده آلومینیوم کشور با ظرفیت 1200 
نفر شاغل و 5300 میلیارد تومان اعتبار است که در دهه 

فجر افتتاح می شود.

سیدمحسن علوی، نماینده لامرد و مهر:

شریعتمداری گزینه ای مناسب برای وزارت کار است

به همت بسیج دانشجویی دانشگاه صنعتی شیراز برگزار شد

پرسشگری دانشجویان از رئیس سازمان صنعت و معدن فارس


